
F-Følgebrev

 

Vi sendte ut nabovarsel 03.01.22  -på tegningene ville fasaden komme litt nærmere fylkesveien enn eksisterende situasjon. Fikk

da tilbakemelding fra Fylkeskommunen at de ikke ville godta at bygget kom nærmere fylkesvei enn dagens situasjon.

 

Vi gjorde derfor noe endringer. Vi trakk huset litt bak, samt reduserte størrelsen i forhold til terrasse og karnapp i front.

Endringene har ingen negative følger for naboer, slik at vi så ikke behovet for å sende ut nytt nabovarsel.

 

Vi sendte inn ny søknad til Fylkeskommunen, og det foreligger nå godkjenning i forhold til avstand til fylkesvei.


